
AJUNTAMENT D’ALMENAR  
 
              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
                                     PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALMENAR 
                                                               Nº 15 

ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 

EL DIA 28 DE DESEMBRE DE 2017 

 
LLOC DE CELEBRACIÓ: Casa de la Vila. Almenar 

DATA: 28 de desembre de 2017 
HORA D’INICI: 20.00 h. 

HORA  DE FINALITZACIÓ: 22.00 h. 
CARÀCTER: Ordinària 

CONVOCATÒRIA: Primera 
 
 

 

ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE SESSIONS ANTERIORS.- 
 
 
2.- PLA LOCAL DE SEGURETAT VIÀRIA. APROVACIÓ INICIAL.- 
 
 
3.- MODIFICACIÓ NÚM. 5 DEL POUM. MILLORA DE LA SEGURETAT 
VIAL A L’ACCÉS A L’A-14.- 
 
 
4.- PRESSUPOST MUNICIPAL DEL 2018 I PLANTILLA DE 
PERSONAL: APROVACIÓ INICIAL.- 
 
 
5.- PROPOSTA DELS REGIDORS D’ASPV PER DEMANAR LA 
DIMISSIÓ D’UN REGIDOR DE L’EQUIP DE GOVERN.- 
 
 
6.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
 
 

 

Almenar, 28 de desembre de 2017 
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MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ASSISTENTS: 
 Alcaldessa 

Ma Teresa Malla Aige 
Tinents d’Alcalde:  

Ferran Sánchez Cuenca 
Carles Ferrer Martínez 
Jordi Sanuy Moncasi 

 Regidors: 
Raül Malla Ballesté 
Salvador Sarroca Barrull 
Joan Ibars Palau 
Carme Payró Bisart 
Juan Carlos Buchaca Colell 
Jordi Malla Esqué   

 Secretari-Interventor: 
Jose Luis Aspa Cortinat 

 
 
 
 
 

ORDRE DEL DIA: 

 
 
 

MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ABSENTS:  
 
             Laia Cequiel Mir (No excusa assistència) 

  

1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE SESSIONS ANTERIORS.- 
 
Es proposa al Ple l’aprovació dels esborranys d’actes corresponents a les sessions 
ordinària de 9 d’octubre de 2017 i extraordinàries de 23 d’octubre, 15 de novembre i 23 de 
novembre. 
 
En relació a l’acta corresponent a la sessió de 15 de novembre, punt 5è de l’ordre del dia, 
el Sr. Ibars manifesta que la Sra. Alcaldessa va afirmar haver fet un decret per aturar les 
obres realitzades pel regidor Sr. Sanuy sense llicència i els regidors d’ASPV van 
manifestar no haver trobat aquest decret al corresponent llibre. Demanen que consti en 
acta. 
 
La Sra. Alcaldessa explica que es va prendre la decisió de parar les obres i es va notificar 
per escrit al Sr. Sanuy, si es va utilitzar la paraula “decret” va ser per referir-se a aquesta 
decisió. 
 
Els regidors d’ASPV (4), manifesten que s’abstenen, la resta (6), voten en contra de la 
rectificació demanada, per tant, s’aproven les actes. 
 

 
 
 
 
 
 
 



AJUNTAMENT D’ALMENAR  
 
              

 
2.- PLA LOCAL DE SEGURETAT VIÀRIA. APROVACIÓ INICIAL.- 
 
Es sotmet a l’aprovació del Ple el Pla Local de Seguretat Viària redactat pels tècnics 
col·laboradors del Servei Català de Trànsit en compliment del conveni signat al seu dia. 
 
Es tracta d’un estudi de la senyalització vertical i horitzontal dels vials urbans. La Sra. 
Alcaldessa remarca la importància del conveni que permetrà comptar amb 
l’assessorament del Servei Català de Trànsit en futures obres. 
 
El Sr. Ibars destaca el diagnosi d’accidentalitat que fa el Pla, considerant que el nombre 
d’accidents amb víctimes a Almenar és massa elevat i el 2016 ha estat el pitjor dels últims 
quatre anys amb deu accidents amb víctimes.  
 
Considera que és una bona eina per establir uns criteris d’ordenació del trànsit i conversió 
en zona de vianants els carrers o fer-los més segurs per als vianants. 
 
Demana que s’actuï als punts que el Pla considera prioritaris: senyalització horitzontal del 
casc antic, pràcticament inexistent segons el mateix pla i en els punts de més risc: cruïlla 
Calvari-Nou-Escoles-Ceres, Carrer Ensenyança i zona escoles. 
 
Troba a faltar un cronograma per a les actuacions i la corresponent memòria econòmica i 
considera que és un bon moment per fomentar la participació ciutadana i fer pedagogia. 
 
Acaba preguntant quines actuacions té previstes l’equip de govern per a aquesta 
legislatura perquè no es preveu res al pressupost de 2018. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que està prevista la seva execució en quatre anys, essent la 
primera actuació l’obra que és objecte del següent punt de l’ordre del dia: la rotonda 
d’accés a la A-14. Alguna de les actuacions ja ha començat a executar-les l’Ajuntament. 
 
Tots els regidors manifesten la seva conformitat amb la proposta, per tant, la Corporació, 
per unanimitat, 
 
ACORDA:  
 
Primer.- Aprovar inicialment el Pla Local de Seguretat Viària d’Almenar 2018-2021 
elaborat per “Assessoria d’Infrastructures i Mobilitat” . 
 
Segon.- Sotmetre el Pla a informació pública pel termini de trenta dies hàbils, durant els 
quals es podran formular al·legacions i suggeriments. 
 
Tercer.- L’aprovació inicial esdevindrà definitiva, sense necessitat de nou acord exprés 
cas de no presentar-se al·legacions.  

 
 
 
 
 
 
 



AJUNTAMENT D’ALMENAR  
 
              

 
3.- MODIFICACIÓ NÚM. 5 DEL POUM. MILLORA DE LA SEGURETAT VIAL A 
L’ACCÉS A L’A-14.- 
 
Es proposa al Ple l’aprovació de la modificació núm. 5 del POUM vigent que proposa un 
reajustament dels límits del SUR-7 (Industrial) excloent del sector la rotonda prevista, per 
tal de poder executar l’obra de manera independent, modificant també el seu disseny. La 
finalitat és millorar l’accés a l’A-14 i reduir la perillositat de la cruïlla Camí del Sas-
Cabanera Reial-Camí Tamarit de Llitera. 
 
El Sr. Ibars, en nom dels regidors d’ASPV, manifesta els seus dubtes sobre la solució 
adoptada, sobretot pel que fa a les dimensions de la rotonda, que es preveu de 12 metres 
de diàmetre quan les d’entrada al poble fan 20 i la d’Alfarràs entre 15 i 18. 
 
Consideren que una rotonda tan petita, en una zona de desnivell, propera a la 
Cooperativa i un futur polígon industrial serà perillosa, sobretot per als camions i tractors. 
 
Tampoc els agrada que no quedi espai per al pas de vianants que facin la ruta del camí 
del Sas cap a la Cooperativa.  
 
Consideren que la rotonda s’hauria de fer a dalt al pla, en la zona plana, aprofitant que el 
terreny és rústic i no massa car si s’ha d’expropiar i que, de no fer-se així, serà un altre 
“nyap” com el de la part baixa de la “Baixada Calvari” o la casa que sobresurt a l’Avinguda 
de Lleida. 
 
Pregunta si s’ha parlat amb els responsables de la Cooperativa, ja que ells diuen que no 
coneixen aquest projecte, i si s’arreglarà el desnivell.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que la rotonda ha estat dissenyada pel tècnic amb 
l’assessorament del Servei de Trànsit, per tant, cal confiar en que és una obra que 
compleix tots els requisits legals. 
 
Els regidors d’ASPV manifesten que votaran en contra. 
 
Sotmesa la proposta a votació, dona el següent resultat: 
 

- Vots favorables...................... SIS (6) 
- Vots en contra........................ QUATRE (4) 
- Abstencions............................. CAP (0) 

 
Per tant, la Corporació, amb la majoria absoluta del nombre legal de membres de la 
Corporació, exigida per l’art. 114.3.k de la Llei Municipal, 
 
ACORDA:  
 
Primer: Aprovar inicialment la Modificació puntual núm. 5 del POUM d’Almenar, d’acord 
amb el projecte “MODIFICACIÓ NÚM.5 DEL POUM D’ALMENAR. AJUST DE LÍMITS 
DEL SUR-7 PER LA MILLORA DE LA SEGURETAT VIAL: EXECUCIÓ D’UNA ROTONDA 
D’ACCÉS AL NUCLI URBÀ DES DE L’AUTOVIA A-14. (CRUÏLLA DEL CAMÍ DEL SAS, 
CAMÍ DE TAMARIT DE LLITERA I CAMÍ DE CABANERA REIAL)”, redactat per 
l’arquitecte municipal Xavier Gelonch i Pifarré. 
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Segon: Sotmetre l’expedient a informació pública pel termini d’un mes, durant el qual es 
podrà examinar a les oficines municipals i presentar al·legacions i suggeriments, donant 
audiència també als municipis limítrofs. 
 
Tercer: Demanar als Serveis Territorials del Departament de Territori i Sostenibilitat a 
Lleida que sol·liciti els informes sectorials procedents per incorporar-los a l’expedient. 
 
Quart.- Suspendre les llicències d’edificació, reforma, rehabilitació de construccions, 
d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals 
connexes establertes per la legislació sectorial, excepte aquelles que siguin compatibles 
amb el planejament vigent, i no es vegin condicionades per les modificacions proposades 
o siguin compatibles amb aquestes. 
 
També es suspèn la tramitació de projectes de gestió urbanística i d’urbanització 
complementaris, d’edificació, reforma o rehabilitació de construccions, d’instal·lació o 
ampliació d’activats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial, en els sectors afectats per la present modificació 
puntual.  
 
Cinquè.- Fer constar que contra l’acord del punt anterior, per tractar-se d’un acte de tràmit 
qualificat, es podrà interposar recurs contenciós-administratiu davant el Jutjat Contenciós-
Administratiu de Lleida, en el termini de dos mesos o, alternativament i potestativa recurs 
de reposició davant el Ple, en el termini d’un mes. 

 
 
4.- PRESSUPOST MUNICIPAL DEL 2018 I PLANTILLA DE PERSONAL: 
APROVACIÓ INICIAL.- 
 
Es proposa al Ple l’aprovació del Pressupost municipal per al 2018 i la Plantilla de 
personal. Aquesta última no experimenta cap variació respecte de la de l’exercici anterior. 
 
El Sr. Sánchez explica el contingut dels estats de despeses i d’ingressos del pressupost 
que ascendeix a un total de 2.741.544,32 euros. 
 
El Sr. Ibars, seguidament fa la següent intervenció: 
 
“En relació als pressupostos, repetirem els mateixos arguments que ja vam dir al 2015, 
2016 i ara al 2017. 
Creiem que tot i no estar a govern, seria un exercici de democràcia i transparència deixar 
participar als regidors d’Almenar Som Poble Viu en l’elaboració del pressupost acceptant 
algunes de les nostres propostes que us hem fet durant tots els anys, si més no tot i estar 
a l’oposició la candidatura d’Almenar Som Poble Viu va ser la més votada les passades 
eleccions. 
 
Sempre us ho hem demanat d’un any per l’altre i finalment sempre ens trobem amb la 
mateixa situació. Ens presenteu el pressupost acabat una setmana abans d’aprovar-lo i 
no ens deixeu presentar cap proposta.  
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També volem recalcar  que  la informació que legalment hauria d’estar a l’expedient abans 
de fer la convocatòria, ens arriba en comptagotes… avui mateix ens han arribat els 
pressupostos de les companyies de distribució i comercialització d’energia i l’estat 
d’execució del pressupost actual encara no ens l’heu passat. 
 
També hem de dir que així com altres municipis propers ja realitzen pressupostos 
participatius, a Almenar aquesta participació es queda als programes electorals. 
 
El pressupost que ens heu presentat és pràcticament el mateix d’últimes legislatures... 
Amb l’únic que cada any hi ha novetats és amb el tema inversions i no hi són totes, ja que 
moltes es finançaran amb una futura modificació del pressupost, i si es fa com en les 
obres de la carretera, que primer va sortir a concurs i després es va fer la modificació al 
Ple, doncs la manca de transparència en la gestió és doblada. 
 
Dit això, referent a la revisió que hem fet del pressupost, referent a les despeses us 
volíem preguntar per: 
 
- L’augment de 31.000 € fins a 50.000 en els subministrament de llum de les 

instal·lacions municipals, a que es deu i si s’ha previst alguna actuació per arreglar-ho. 
(La Sra. Alcaldessa contesta que s’està elaborant el Pla d’Acció per a l’Energia 
Sostenible). 

- L’augment en la partida de despesa de seguretat i vigilància? (La Sra. Alcaldessa 
contesta que la vigilància rural actual s’ampliarà en unes cinc hores setmanals al casc 
urbà). 

- Augment de les despeses de festes, activitats culturals…(El Sr. Sarroca contesta que 
la separació entre cultura i festes no està massa definida i es comptabilitzen com a 
despeses de festes actuacions que en realitat son culturals. La Sra. Alcaldessa afegeix 
que l’augment de pressupost també es degut a l’augment de les activitats que es fan). 

 
Referent a la recaptació, volíem saber si la recaptació de l’IBI rural, està calculada amb la 
modificació a la baixa de l’ordenança que vam aprovar a l’anterior Ple? (El Sr. Sánchez 
contesa afirmativament). Aquest increment de 60.000 € creiem que s’hauria de repercutir 
en l’àmbit agrícola. 
 
Referent a les inversions: 

 
Cabina ràdio: 18.000,00.  
Quina era l’aportació anual a EMUN i quin és el cost exacte del projecte? 
Hi estem d’acord, perquè millora l’accessibilitat i les condicions de la ràdio a Almenar. 
On s’ubicarà? Com es gestionarà l’entrada, sortida de persones que vinguin a treballar i a 
parlar a la ràdio? Quan es facin programes a la tarda o a la nit, qui vindrà a obrir? 
Al seu moment per trobar un espai per als regidors d’Almenar Som Poble Viu tot van ser 
problemes, ara no hi són aquests problemes? 
El Sr. Sánchez explica que la inversió es finançarà en part amb la aportació de 6.600 
euros anuals que EMUN ha decidit que es destinin a inversions a les ràdios locals. Es farà 
a la segona planta de l’Ajuntament per solucionar el problema de les barreres 
arquitectòniques i recorda que als regidors d’ASPV se’ls va oferir un despatx encara que 
era fora de l’edifici de l’Ajuntament. El Sr. Ibars manifesta el seu desacord amb aquesta 
afirmació. 
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Ascensor biblioteca: 24.800,00 
Com és que inicialment el projecte de l’ascensor de la biblioteca costava 50.000€ 
(pressupost any 2017) i finalment s’ha adjudicat per 74.882,71 i a més a més ara s’han 
d’afegir aquests 24.800€? 
Estem parlant d’un augment del 100% del pressupost, qui va fer el projecte? (La Sra. 
Alcaldessa contesta que el projecte el va fer l’arquitecte municipal i  l’augment de 
pressupost es degut a que s’ha inclòs a l’actuació la remodelació interior de l’edifici dels 
joves per ampliar l’espai de la biblioteca, ja que la zona infantil actual quedarà inutilitzada 
amb la instal·lació de l’ascensor. Per altra banda, el fet de quedar desert el concurs fa que 
les millores previstes, si es volen executar les haurà de fer l’Ajuntament. En el mateix 
sentit es pronuncia el regidor d’ensenyament.) 
 
Rotonda A-14: 160.000,00: Estem d’acord en l’actuació, però no hem pogut veure un 
projecte detallat i tenim molts dubtes que sigui una bona opció la prevista en la 
modificació del POUM del proper punt. 
 
Mobiliari biblioteca: 13.562,00. Estem d’acord. 
 
Escombradora: 16.000,00: Creiem que no és la millor solució, pensem que la millor 
solució seria crear un servei, si pot ser mancomunat amb els pobles dels voltants 
(Alguaire i Alfarràs) i comprar una escombradora o fer un rènting d’una escombradora de 
dimensions més adients per solucionar el problema de brutícia del poble d’Almenar. És 
evident que es necessita maquinària per tenir un bon servei però la màquina que 
proposeu és molt petita i no donarà a l’abast, és una mala inversió. (El Sr. Sánchez 
contesta que a Rosselló tenen la mateixa màquina i funciona bé, aquesta pot pujar a les 
voreres i te altres funcionalitats interesants. Els possibles proveïdors es van oferir a fer 
una prova abans d’adquirir-la.) 
 
Teulada casa Seró: 20.000,00: Quin és el projecte final de Casa Seró? (La Sra. 
Alcaldessa contesta que, de moment, no hi ha cap projecte concret pensat. Es tracta 
d’arreglar la teulada per garantir la seva conservació). 
 
Teulada escola-segona fase: 10.000,00. Es sap alguna cosa de l’ajut FEADER sol·licitat 
per millorar l’envolvent tèrmic de l’edifici? és tindrà en compte al moment de fer la 
teulada? Contesten la Sra. Alcaldessa i el Sr. Raül Malla que el FEADER no està 
relacionat amb aquest inversió, que es tracta de completar la reparació de la teulada de 
l’escola.) 
 
Parc màgic-Pont de l'Almunia: 8.000,00. Ens podeu explicar en que consistirà? (La Sra. 
Alcaldessa contesta que esta pensat fer alguna cosa per als més menuts que no sigui el 
típic parc infantil).  
 
Rutes: 48.000,00. Ens podeu explicar en que consisteix? (Contesta el Sr. Raül Malla que 
es tracta de substituir els panells atès que els actuals estan molt deteriorats en la seva 
majoria i donen poca informació.) 
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Càmeres de vigilància: On van? Compliran algun tipus de normativa? (Contesta el Sr. 
Ferrer que la normativa està en l’aire. S’ha pensat en la col·locació de càmeres per 
l’incivisme que s’ha detectat i les mancances dels serveis actuals de vigilància. Es farà 
una primera actuació col·locant càmeres a la Pl. de la Vila, barana del fossar, Pl. Jubilats, 
Escola, Local social i alguna altra instal·lació municipal i en funció del seu resultat es 
decidirà.) 
 
El Sr. Ibars manifesta que els regidors d’ASPV votaran en contra més que pel contingut, 
per la forma d’elaboració respecte a la seva participació i accés a la informació.  
 
Sotmesa la proposta a votació aquesta dona el següent resultat:  
 

- Vots a favor..................  SIS (6) 
- Vots en contra............... QUATRE (4) 
- Abstencions................... CAP (0) 

 
Per tant, el Ple,  
 
ACORDA: 
 
Primer.- Aprovar inicialment el Pressupost General Municipal per a l’exercici 2018 que 
presenta el següent resum per capítols: 
 

 

SITUACIÓ DE DESPESES. PRESSUPOST D'EXERCICI CORRENT

Pressupost inicial (Resum General per Capítols: Capítol)

Econ.Descripció Crèdit inicial

1 DESPESES DE PERSONAL. 591.536,00

2 DESPESES CORRENTS EN BÉNS I SERVEIS. 1.629.979,67

3 DESPESES FINANCERES. 10.500,00

4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS. 81.000,00

6 INVERSIONS REALS. 353.362,00

7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL. 11.661,63

9 PASSIUS FINANCERS. 63.505,02

TOTAL 2.741.544,32  
 

SITUACIÓ D'INGRESSOS. PRESSUPOST D'EXERCICI CORRENT

Pressupost inicial (Resum General per Capítols: Capítol)

Econ.Descripció Previsions inicials

1 Impostos directes. 1.091.000,00

2 Impostos indirectes. 20.000,00

3 Taxes, preus públics i altres ingressos. 614.875,00

4 Transferències corrents. 832.000,00

5 Ingressos patrimonials. 67.000,00

6 Alienació d’inversions reals. 1.000,00

7 Transferències de capital. 115.669,32

TOTAL 2.741.544,32  
 

 

Segon.- Aprovar el sostre de despesa no financera per import de 2.745.864,92 €. 
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Tercer.- Sotmetre l’expedient a informació pública pel termini de quinze dies durant els 
quals es podran examinar i presentar-hi al·legacions.  
 
Quart.- L’aprovació inicial esdevindrà definitiva sense necessitat de nou acord exprés cas 
de no presentar-se al·legacions en el termini indicat. 
 
Cinquè.- Aprovar la Plantilla de Personal de 2018 que presenta el següent resum numèric: 
 

a) AJUNTAMENT: 
- Funcionaris: 2 
- Laboral fix: 19 
- Laboral temporal: 10 

b) EMDEEA, SL: 
- Laboral: 4 

 
 
5.- PROPOSTA DELS REGIDORS D’ASPV PER DEMANAR LA DIMISSIÓ 
D’UN REGIDOR DE L’EQUIP DE GOVERN.- 
 
El Sr. Malla Esqué dona lectura a la proposta que textualment diu:  
 
“Atès que després de les múltiples queixes veïnals, els regidors d’Almenar Som Poble Viu, 
el passat 7 de novembre, vam presentar una instancia a l’Ajuntament, amb registre 
d’entrada numero 2429, denunciant l’execució d’unes obres sense la pertinent llicència 
per part del Sr. Jordi Sanuy Moncasi, Tercer Tinent d’alcalde i Regidor d’Agricultura, 
Ramaderia i Medi Natural i demanant la seva dimissió. 
 
Atès que en la sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament del passat 23 de novembre, 
l’Alcaldessa va fer referència a la nostra instància i, d’acord amb el que figura a l’acta de 
la sessió plenària, va manifestar el següent “... Es va demanar un permís d’obres per la 
construcció d’un magatzem agrícola. El 5 de maig el tècnic fa un informe desfavorable 
amb requeriments. Amb lo qual la junta de govern no li dona el permís necessari per dur a 
terme les obres. Per tal de buscar-hi una solució i legalitzar-ho, fa una modificació del 
projecte i demana llicència per fer un allotjament de temporers. Mentrestant el promotor 
de les obres va anar treballant sense permís....”  
 
Atès que entenem que és un fet molt greu que un regidor de l’Ajuntament faci unes obres 
sense permís i, tot i que l’Alcaldessa ha manifestat que se li han aturat les obres (fet que 
no hem pogut constatar al no trobar cap resolució que així ho indiqui) i que “s’intentaran 
legalitzar”, les obres ja s’han executat i, per tant, passi el que passi amb la tramitació de 
l’actual expedient, s’ha acreditat que el senyor Sanuy ha fet unes obres importants sense 
el pertinent permís. 
 
Atès que entenem que els regidors de l’Ajuntament hem de ser els primers a no 
contravenir la normativa existent. 
 
Atès que l’Alcaldessa i regidora d’Urbanisme, M. Teresa Malla, és la principal responsable 
del compliment de la normativa urbanística al municipi d’Almenar i l’actuació del regidor 
Jordi Sanuy constitueix una infracció urbanística greu o molt greu tipificada en el Decret 
Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme. 
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Atès que fins a la data no tenim constància que el Sr. Sanuy hagi presentat la seva 
dimissió com a Regidor ni tampoc que l’Alcaldessa li hagi retirat la delegació de 
competències expulsant-lo de l’equip de govern, els regidors i regidores d’Almenar Som 
Poble Viu demanem que el Ple de l’Ajuntament adopti el següent acord: 
 
Primer.- Sol·licitar la dimissió al Sr. Jordi Sanuy Moncasi com a Regidor de l’Ajuntament 
d’Almenar a l’haver realitzat unes obres sense el pertinent permís. 
 
Segon.- En cas de no presentar la dimissió, instar la Sra. Alcaldessa per tal que retiri la 
delegació de competència efectuada sobre el Sr. Jordi Sanuy Moncasi i conseqüentment 
que sigui expulsat de l’equip de govern de l’Ajuntament.” 
 
La Sra. Alcaldessa manifesta que els regidors de l’equip de govern s’abstindran en la 
votació d’aquesta proposta. 
 
Explica que quan es va tenir noticies de l’existència d’aquesta obra executada sense 
llicència es van prendre les mesures necessàries per paralitzar-la. Per altra banda, s’ha 
decidit cessar al Sr. Sanuy dels seus càrrecs de tinent d’Alcalde i responsable d’àrea, 
cessament que es farà efectiu immediatament un cop celebrada la present sessió. 
 
El Sr. Sanuy respon que la única cosa que ha fet malament es iniciar les obres abans de 
tenir la llicència que havia demanat, cosa que al poble no li ha suposat cap perjudici. 
Retreu al Sr. Ibars que ell va viure a un pis adjudicat per Benestar Social durant dos anys 
sense complir les condicions per gaudir-ne. El Sr. Ibars contesta que el pis el va adjudicar 
Benestar Social a la seva parella i que quan hi va anar a viure ell ho van consultar al 
Departament i els van dir que sí.  
 
Sotmesa la proposta a votació dona el següent resultat:  
 

- Vots a favor................... QUATRE (4) 
- Vots en contra................ CAP  (0) 
- Abstencions.................... SIS (6) 

 
Per tant, el Ple aprova la proposta.  
 

 
6.- PRECS I PREGUNTES.-  
 
La Sra. Payró formula les següents:  
 
1. S’ha pensat en tancar d’alguna manera el camí del riu per evitar l’actual acumulació de 

brutícia?  
El Sr. Sanuy contesta que sí, de manera que només hi podran accedir serveis públics. 
 

2. S’ha previst alguna solució per a la recollida de voluminosos? 
La Sra. Alcaldessa contesta que s’està treballant en habilitar una zona tancada per a 
aquesta finalitat. 
 

3. Pregunta quant ha costat la rotonda enjardinada i perquè s’ha fet amb gespa si és més 
car de mantenir. 
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La Sra. Alcaldessa contesta que provisionalment uns 6.000 euros i que s’ha fet amb 
gespa perquè al poble ja hi ha massa formigó. 

 
4. S’ha demanat financiació LEADER per algun projecte? 

Contesta la Sra. Alcaldessa que es va intentar per a l’actuació del riu però no va 
entrar.  
 

5. Quines actuacions s’estan fent al polígon industrial? 
S’està treballant en el desenvolupament d’un subsector, la zona més pròxima a la     
N-230, i en les dotacions de clavegueram i transformador elèctric. 

 
6. Es sap alguna cosa sobre l’escola nova? 

El Sr. Raül Malla contesta que durant aquest mes de gener s’obriran les ofertes 
presentades al concurs. 

 
7. S’ha trobat al propietari de la casa del C/ Berenguer IV que es va netejar? 

La Sra. Alcaldessa contesta que no. 
 

El Sr. Buchaca formula les següents:  
 

1. S’ha solucionat l’errada de 400 euros en el pagament dels serveis de guarderia rural? 
El Sr. Sanuy contesta que va ser un error al fer la factura i que ja està rectificat. 

 
2. Demana que a la cruïlla del camí Roquesplanes i el que puja de la rotonda de Tealsa, 

es doni prioritat al camí Roquesplanes que tenen menys visibilitat.   
 

3. Demana que al 2018 es continuï amb el programa de batudes de senglars coordinant-
se millor amb els pescadors. 

 
El Sr. Ibars pregunta perquè s’ha contractat l’administració electrònica amb AULOCE, SA i 
no amb la Diputació. 
 
El Sr. Ferrer contesta que fa més d’un any que s’intenta que ho faci la Diputació sense 
aconseguir-ho i sense que ens donin dates de quan es podrà fer. 
 
D’AULOCE tenim molt bones referències i sempre estem a temps de canviar a la 
Diputació si convé.  
 
 
Un cop esgotat l’ordre del dia, la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, essent l’hora i data 
assenyalades a l’encapçalament. 
 
 
Vist i plau,                                                                                                               En dono fe, 
L’ALCALDESSA,                                                                                                   EL SECRETARI, 
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